




S'acorda instal·lar limitadors de velocitat del tipus que es construeixen al camí deis 
horts. 

4. Assumptes sobrevinguts.

L'Alcalde de Sallent, exposa que s'han pressupostat treballs de contenció en les obres 
efectuades al primer tram del camí de Cabrianes, ates que s'han malmes per la riuada. 

De moment no esta prevista l'execució de la resta deis trams, ates que hi ha altres 
prioritats. 

El Sr. Oriol Ribalta informa als membres de l'OTP sobre el projecte de vies verdes i 
blaves a Sallent. 

El mateix membre exposa sobre l'imminent establiment al polígon Plans de la Sala de 
!'empresa Casa Mas. L'empresa assumira la urbanització d'un parquing públic. 

( Desapareixera la depuradora petita i es canalitzara el funcionament a través de 
l'EDAR Sallent-Artés. 

El Sr. Benjamí Oller informa de que esta pendent de rebre el pressupost per arranjar el 
camí de la sínia. 

Es valoren positivament els actes c;:elebrats en les festes de nadal. 

Avui s'ha comen9at a pintar el nou mural. 

Plaques solars al Runam del Cogulló 

El Sr. Oriol Ribalta informa de que el projecte de plaques solars al Runam del Cogulló, 
sera de 12,5 hectarees i produira 30 megawatts. Aquest projecte esta en estudi. 

Les condicions imposades per l'Ajuntament són que amb aquest sistema s'abasteixi 
l'enllumenat públic municipal, així com els diferents equipaments i que repercuteixi en 
benefici deis abonats (particulars) i que no s'eludeixi el compliment de la sentencia 
judicial. 

En tot cas, caldra tenir també en compte !'impacte visual. 

5. Precs i preguntes.

El Sr. Lluís Ubach informa que juntament amb !'Alcalde Pedani, s'esta gestionant una 
recollida de signatures per a l'amnistia deis presos polítics. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre del President quan són 
les 22:00 hores i s'estén la preser,t acta, de la que com a Secretaria em dono fe. 




